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De fractie heeft de volgende vragen

Geachte voozitter,

Onlangs is het wooncomplex Venpoorten in Wouw geheel gerenoveerd en toekomstbestendig
gemaakt door Stadlander. Het ziet er weer prachtig en duuzaam uit. ln het wooncomplex wonen

voornamelijk senioren/ouderen. Het complex staat ook nauw in verbinding met het naastgelegen

verzorgingshuis Leonardushof, zodat bewoners van Venpoorten, indien nodig, faciliteiten van

Leonardushof kunnen gebruiken. Wat echter aljaren een probleem is, en ook nu niet opgelost is met

de renovatie, is het parkeren voor de bewoners van Venpoorten.

Bij het wooncomplex ligt een parkeerterreintje met plaats voor l6 auto's. Hoewel het geen privé-

parkeerplek is, proberen de bewoners van het complex hun auto's steeds daar te parkeren. Het is

vlakbij en er is geen of amper plek in de aangrenzende straten . Zeker omdat het oudere bewoners

betreft die vaak niet goed ter been zijn, is parkeren vlak bij huis eigenlijk een must. Het

parkeerterreintje is destijds ook gelijktijdig met Venpoorten aangelegd; het hoort dus in feite bij elkaar

Het parkeerterreintje (zie foto) wordt echter ook veelvuldig gebruikt door anderen, niet zijnde

bewoners van Venpoorten. Hierdoor komt het vaak voor dat er geen plek meer is voor de bewoners

van Venpoorten zelf. Deze moeten dan hun auto elders zien kwijt te raken, vaak helemaal op het

Torenplein, een paar honderd meter verderop. Dit wordt als zeer onwenselijk en zelfs onverantwoord

ervaren.

Het betreft een aan de openbare weg gelegen parkeergelegenheid, eigendom van de gemeente. ln

feite is deze formeel toegankelijk voor iedere weggebruiker.

Onze fractie heeft hierover enkele vragen:

1. Bent u bekend met de situatie zoals hierboven geschetst / hebben u ook al dergelijke

meldingen bereikt? Graag een toelichting.

2. Bewoners geven zelf aan datze verschillende voorstellen richting de gemeente hebben

gedaan om het geschetste probleem op te lossen. ls dit u bekend en zo ia, wat vindt u van de

aangedragen suggesties en welke waren dat?

3. Ziln er mogelijkheden om het parkeerterrein, ondanks openbaar toegankelijk, toch specifiek

voor deze bewoners beschikbaar te houden; zo ja, welke, zo nee, waarom niet?

4. Doen dergelijke situaties zich mogelijk ook elders in onze gemeente voor en zo ja, hoe wordt

daar mee omgegaan?

Namens de fractie van VLP Roosendaal,

Eric de Regt

R daal

D D

14 november 2022Datum
Parkeren Venpoorten WouwOnderuverp
Colleqe B&WPortefeuillehouder

GFFIEIEKEEfi



Wij beantwoorden de vraag als volgt:

1. Bent u bekend met de situatie zoals hierboven geschetst / hebben u ook al dergelijke meldingen

bereikt? Graag een toelichting.

Ja, de situatieis ook begin dit jaar door de VLP (dhr. De Regt) aan ons kenbaar gemaakt en er is

mailwisseling geweest over deze situatie.

2. Bewoners geven zelf aan dat ze verschillende voorstellen richting de gemeente hebben gedaan om

het geschetste probleem op te lossen. ls dit u bekend en zo ja, wat vindt u van de aangedragen

suggesties en welke waren dat?

De oplossing die btj ons zijn voorgesteld betreffen het plaatsen van borden ('alleen bewoners

Venpoorten'). De controle en/of handhaving op een dergelijk bord is niet mogeliik, omdat aan een

geparkeerde auto niet te zien is van wie deze is. Daarnaast heeft een dergeliik bord geen

rechtsgetdigheid. Verder hebben we richting bewoners aangegeven dat parkeren op de Schoolstraat

mogelijk én in voldoende mate beschikbaar is.

3. Zijn er mogelijkheden om het parkeerterrein, ondanks openbaar toegankelijk, toch specifiek voor

deze bewoners beschikbaar te houden; zo ja, welke, zo nee, waarom niet?

Nee, dat is niet mogetijk. Een parkeerterrein kan niet openbaar zijn (en dus toegankeliik voor

iedereen). Daarnaast zijn deze parkeerplaatsen atleen bestemd voor bewoners. Wii kunnen wel extra

algemene gehandicapten parkeerplaatsen aanduiden die gebruikt kunnen worden door bewoners

(maar ook door bezoekers die een gehandicaptenparkeerkaart hebben). We hebben in ieder geval

ook contact gehad met de tennisvereniging met het verzoek om haar leden te verzoeken hier niet te

parkeren en de bewoners gewezen op de parkeermogelijkheden in de Schoolstraat (zie vraag 2). De

afgetopen tijd is de parkeerdruk ats gevolg van de bouwwerkzaamheden uiteraard hoger geweest. Nu

dit nagenoeg klaar is zal de parkeerdruk ook weer afnemen-

4. Doen dergelijke situaties zich mogelijk ook elders in onze gemeente voor en zo ja, hoe wordt daar

mee omgegaan?

Met name aan de grenzen van het betaald parkeergebied staan vaak auto's die niet van bewoners

z'tjn, maar van mensen die binnen het betaatd parkeergebied een bestemming hebben en niet willen

betaten voor dat parkeren. Dit kan dan alleen opgelost worden door het betaald (vergunningen)

parkeergebied uit te breiden. Verder passen we bij openbare parkeerterreinen overal dezelfde

gebruiksregels foe.
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